

技術規格 | Product Specification

型號 Model	SVB-250
電壓 Voltage	DC 5V
功率 Power	5 W
容量 Capacity	500 ml
可承受溫度範圍 Temperature Range	0°C - 100°C
產品尺寸 Dimensions	(Ø) 72 x (H) 260 mm
淨重 Net Weight	322 g



UV-C LED 消毒真空瓶

強效保溫 冷熱皆能

SVB-250

水壺及燜燒壺系列 | Kettle and Vacuum Food Jar Series



SVB-150
智能溫測真空瓶
Smart Vacuum Bottle



KTT-109
摺疊式旅行電熱水壺
Foldable Travel Kettle



KTT-109PN
摺疊式旅行電熱水壺套裝
Foldable Travel Kettle Set



VFJ-250BL
不銹鋼真空保溫燜燒杯
Stainless Steel Vacuum
Food Jar (500 ml)



VFJ-250GY
不銹鋼真空保溫燜燒杯
Stainless Steel Vacuum
Food Jar (500 ml)



VFJ-140
不銹鋼真空保溫燜燒杯
Stainless Steel Vacuum
Food Jar (400 ml)



VFJ-128
不銹鋼真空保溫燜燒杯
Stainless Steel Vacuum
Food Jar (280 ml)

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

UV-C
STERILIZATION
99.99%



GERMAN
POOL

德國寶 (香港) 有限公司
GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED



開心邁向38載

中國香港 Hong Kong, China

土瓜灣新寧工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 9387 2380
T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖

Kowloon Bay T. +852 9018 8648
T. +852 3907 0356

灣仔駱克道置業中心2樓

2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wan Chai T. +852 6530 5963
T. +852 3110 2030

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,
Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

佛利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699
3A, Edifício Industrial Pou Fung,
R. de Francisco Xavier Pereira

更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. SVB-250-PS-20(1.1)



www.germanpool.com

f 德國寶 (香港) German Pool HK | Q

德國寶 | Q

UV-C LED STERILIZING VACUUM BOTTLE

UV-C紫外線 殺滅99.99%*常見細菌 UV-C Sterilization Eliminates 99.99%* Bacteria

配備UV-C LED殺菌燈，一鍵極速殺菌，透過強勁紫外線照射快速高效地破壞微生物的DNA結構，只需1分鐘，有效殺滅99.99%*水中的大腸桿菌及其他常見細菌，飲用更安心。

Built-in UV-C LED sterilization lamp, simply press a button and the UV-C will speedily destroy the DNA structure of all microorganisms in the water, eliminating 99.99%* of E.coli and other common bacteria in 1 minute.



三重鎖溫 12小時長效冷熱保溫 Triple Insulation Design

採用雙層真空不銹鋼內膽設計，配合不銹鋼鍍銅內層及硅膠密封圈，提供極佳密封性，以三重鎖溫技術阻止熱量流失，冷熱皆可，保溫效果長達12小時，而且嚴密防漏，輕鬆便攜。

Double vacuum design together with stainless steel inner wall and water-tight silicone seal ring minimize heat transfer. Triple insulation effectively keeps hot liquids hot and cold ones cold for up to 12 hours, and is totally leak-free.



* 檢測報告：SGS #NBF 19-009656-01

^ UV-C無法去除水中的污染物，不能當作過濾器使用；不建議對60°C 或以上的水進行殺菌。

* Test report: SGS #NBF 19-009656-01

^ UV-C cannot eliminate contaminants in the water, thus it cannot be used as a water filter. It is not recommended to use this bottle to sterilize water above 60°C.

安全殺菌無污染 飲用更安心 Eco-Friendly And Safe

使用UV-C殺菌無聲、無異味，且不會殘留任何有害物質，而且無腐蝕性、無污染，一家大細都可以安心飲用。

UV-C sterilization is silent and odorless, and will not leave the slightest trace of harmful residue; it is also non-corrosive and pollution-free, providing safe drinkable water for the whole family.



貼心設計 Thoughtful Design



超輕巧便攜杯身 Lightweight And Portable

重量只有約300g極輕巧，日常使用、遠足或旅行隨身帶。Weighing only approx. 300g, great for carrying water on hikes, travel or simply daily on the go.



USB磁吸式充電 Magnetic USB Charger

每次充滿電可使用約500次UV-C殺菌功能，續航力超強。Fully charged, SVB-250 can provide up to 500 rounds of UVC-sterilization.



開蓋自動停止運行 Auto Stop When Lid Is Opened

打開杯蓋即時自動停止殺菌，防止UV-C照射眼睛或皮膚。When the lid is opened, UV-C sterilization will automatically stop immediately.



不銹鋼螺紋杯口 SUS 304 Screw Opening

順滑螺紋護唇設計，與杯蓋緊密扣合，防止飲品滲漏。Leak-proof screw opening design with finely honed grooves that are gentle on the lips.